

## Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

## 保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長: P24054

## F.4 Life-wide Learning Day (2024-2025) 中四級「全方位學習日」(2024-2025)

In response to the EDB's call for the provision of Other Learning Experiences for students, the Life-wide Learning Day will be held on 20<sup>th</sup>-21<sup>st</sup> March, 2025 (Thursday and Friday). Students are provided a valuable opportunity to Huizhou to explore the innovation, entrepreneurship and culture of Huizhou. Students will also be given an opportunity to experience brand new learning environments that will broaden their horizons and open their minds. Back to the classroom, they will be given ample time to share their newfound knowledge and skills with schoolmates and teachers. The details are as follows:

茲遵照新學制之理念——為學生在課室及常規學習以外提供「其他學習經歷」(OLE),本校將於 2025 年 3 月 20 及 21 日 (星期四及五)舉行全校「全方位學習日」。活動日帶領學生到惠州市,希望透過不同學習環境,讓學生到惠州交流考察,了解惠州的創新創業和文化;同學亦能親身體驗另類學習模式,為擴闊學生的學習空間,讓他們得到貫穿學科界限的學習經歷,提升協作學習及相互交流的能力,達至全人發展。活動行程請閱附件。

Name of Activity	Study tour to Huizhou
活動名稱	百萬青年看祖國 萬名青年到惠州——仲愷高新區
Fee (Group Insurance Fee is included) 費用 (已包括團體綜合 旅遊保險)	Free (The activity is subsidized by the Funding Scheme for Youth Exchange in the Mainland 2024-25 of the Youth Development Commission) 全免 (活動由青年發展委員會「2024-2025 年度青年內地交流資助計劃」資助。)
Organizer 協辦機構	DYNAMIC YOUTH OF HUIZHOU LIMITED 惠州新動力
Remarks 備註	The following documents have to be submitted to form teachers on or before 8 <sup>th</sup> November 2024 (Fri)  1. A photocopy of student's HKID card  2. A photocopy of student's Mainland Travel Permit for Hong Kong and Macau Residents  3. A health declaration form  4. A disclaimer and participant agreement form  以下文件須於 2024 年 11 月 8 日(星期五)或之前繳交予班主任:  1. 學生之香港居民身份證副本  2. 學生之港澳居民往內地通行程副本  3. 健康申報表  4. 參加者聲明及同意書
Itinerary & others 行程及其他	See overleaf 見後頁

The LWL day attendance is mandatory. If students are not able to join those activities for other reasons, they must apply for leave in advance for seeking school approval. Only sick leave with medical certificate and parents' letters will be accepted.

Please sign the online reply slip on or before 8<sup>th</sup> November 2024 (Fri). Should you have any enquiries, please contact Ms. Chan Nga Fun or Mr. Ngai Yat Kwo at 2497 7110.

是日已規劃為必須出席日,學生如因事請假,須預先申請;如因病未能於當天出席,亦須後補家長信及醫生紙。

請 貴家長於十一月八日(星期五)前簽妥電子回條·如有查詢,請於辦公時間內致電學校電話2497 7110 與 陳雅芬老師或魏逸戈老師聯絡。

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅頴忠校長

4th November 2024 二零二四年十一月四日

## 附件:

行程	第一天	
學校集合,	乘坐旅遊巴前往惠州(經蓮塘口岸)	
上午	參觀海天堂	
	午餐	
下午	參觀惠州西湖	
晚餐		
前往酒店 (入往惠州皇冠假日酒店)		
行程	第二天	
上午	於酒店享用早餐	
	參觀中韓(惠州)產業園,並體驗無人駕駛「雲巴」	
午餐		
下午	參觀惠州仲愷港澳青年創業基地、惠州港澳台僑青年創業直播基 地、惠州港澳台僑綜合服務中心	
	乘坐旅遊巴士返回香港(經蓮塘口岸)	
學校解散		

保險	項目包括:
	1. 醫療保障 (最高保障額為港幣\$300,000)
	2. 全球緊急救援服務 (包括撤離及運返)
	3. 意外保障 (最高保障額為港幣\$300,000)
	4. 個人責任保障 (最高保障額為港幣\$500,000)
	5. 個人財物保障 (最高保障額為港幣\$1,000)
	6. 取消行程 (最高保障額為該團團費) 上述保險的承保範圍涵蓋參加者的基本需要,學生可因應個人需要購
	買額外的個人綜合旅遊保險,以應對突發事件,例如:縮短旅程、行
	李及個人物品損失等。